To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SOUTH ELECTRONICS Date: 28-11-2024 11:52:17 AM Subject: Other Material Information SOUTH ELECTRONICS announces the occurrence of the	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الجنوب للإلكترونيات التاريخ: 28-11-2024 11:52:17 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الجنوب للإلكترونيات عن وقوع الحدث الجوهري
following material event:	المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 25-11-2024	تاريخ الحدث الجوهري: 25-11-2024
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المالي
A decision was issued in Criminal Case No. 2024/1905 Amman Felonies, which is part of Criminal Case No. 2022/884 Amman Felonies, which is part of Criminal Case No. 2013/646 Amman Felonies, which is part of Investigative Case No. 2011/64, the Corruption Public Prosecutor, and it was decided to lift the precautionary seizure of the company's movable and immovable assets, noting that this case concerns the membership of the Southern Electronics Company in the Board of Directors of the United Holding Company, and the decision was issued that we are not liable.	صدر قرار في القضية الجنائية رقم 1905/2024 جنايات عمان والمتفرغة عن القضية الجنائية رقم 884/2022 جنايات عمان والمتفرغة عن القضية الجنائية رقم 646/2013 جنايات عمان والمتفرغة عن القضية التحقيقية رقم 64/2011 مدعي عام الفساد وقرر رفع الحجز التحفظي للاموال المنقولة وغير المنقولة للشركة علما بان هذه القضية تخص عضوية شركة الجنوب للالكترونيات في مجلس ادارة الشركة المتحدة القابضة وصدر القرار بعدم المسؤولية بحقنا .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ahed NASSER	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ahed NASSER